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Vihar a hídon  
 

Túrázni is csak vitorlással járunk 

és most mégis egy más jellegű 

túrára hívom a vitorlás társadalmat 

- avagy a Magyar Vitorlás 

Szövetség Elnökének levele az 

MVSZ jelenlegi helyzetéről, 

történésekről az okokról és a 

jövőről. 

  

  

Kedves Vitorlázó társaim, 

barátaim, Tisztelt 

Tagságunk! 
 

Az elmúlt hetekben olyan dolgok történtek az MVSZ háza táján, amelyeknek magyarázatára, 

okainak megértésére joggal formál igényt a hazai vitorlás társadalom.  Nem kívánjuk ezen 

ügyeket a többetek által talán meglepődve tapasztalt „hogyan túrázzunk szárazföldön” 

kommunikációval „elmismásolni”, mert részemről és az MVSZ munkatársainak részéről -, beleértve 

annak főtitkárát is -, nincs olyan ok amiért ezt kéne tenniük. Egyesek részéről ugyan a napokban volt 

egy olyan irányú, mondjuk úgy újabb belső puccskísérlet is, hogy az MVSZ munkatársainak 

kommunikációs munkáját korlátozzák önös érdekeiknek megfelelően. Ezt az ügyet tisztáztuk, az 

MVSZ működési szabályzata mindenkire vonatkozik, rájuk is. Ilyen körülmények közt, mások által 

talán megfélemlítést érző munkatársak nyilván hibáznak például a fent említett közösségi média 

poszttal, de ezt a hibát kérem, hogy utólag nézzétek el nekik jelen helyzetben. Amíg én vagyok az 

elnök, senki nem helyezheti jogosulatlanul, egyéni érdekei mentén nyomásgyakorlás alá az MVSZ 

tagságát, vagy munkatársait! Ezt az elvet mindig érvényesítem Szövetségünk érdekében. Lépjünk ezen 

túl, mi túrázni is hajóval járunk, de levelem felétek nem erről szól, mert ennél azért több történik 

mostanság.   

 

Meghívó egy kis túrára, ahol az útvonalat 

közösen kell megválasztanunk 
 

Előszőr is az MVSZ elnökeként meghívnálak 

benneteket egy novemberi programra, amelyen 

megjelenésetekre feltétlen és feltételek nélkül számítok. 

Ugyanis a Magyar Vitorlás Szövetség november 4-én 2022. 

évi Rendkívüli Közgyűlést tart, amelyen a MVSZ minden 

tagegyesületét kérem, hogy képviseltesse magát. Éljenek a 

véleménynyilvánítás jogával minél többen, legyen az bármi 

is. Tehát semmi mást, mint felelős gondolkodást kérek a 

közgyűlés kapcsán tőletek és azon bármilyen módon 

történő részvételt.    

 

Senki ne essen abba a hitbe, hogy ő kicsi, vagy nagy, vagy 

bármilyen más okból az ő véleménye nem számít. Mert 

nekem az MVSZ elnökeként és Szövetségünk égészének 

igen is számít. 

 

Köztudott már, hogy a Magyar Vitorlás Szövetség nevét megtévesztő módon, jogosulatlanul használva 

kiadott sajtóközleményből is, de megerősítem itt is, hogy magukat 2/3-nak hívó elnökségi tagok éppen 
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puccsot szerveztek ellenem és nyilván nekem sem mindegy, hogy ez sikeres lesz-e vagy sem. Ezt 

letagadnom nem lenne elegáns és nem lenne sportszerű sem.   

 

Őszintén viszont, összeségében nem csak ezért kérlek benneteket a részvételre. Hanem mert 

elnökként – két év járványhelyzettel terhelt működéssel is – azon dolgoztam, hogy az MVSZ-t minden 

tagegyesülete magáénak érezze, hogy a kisegyesületek és a nagyok is annak érezzék a Szövetséget, 

aminek lennie kell, mindegyikünk érdekképviseletének és egy számunkra szolgáltató szövetségnek.  

Számomra ugyanúgy fontos a kishajós társadalom, ahogy a nagy hajós, a versenysport, és a 

szabadidős vitorlázók. Mindannyiunk problémájának megoldása ugyanúgy foglalkoztatott és 

foglalkoztat, mint a versenysport utánpótlás kérdései, vagy a már eredményeket elért versenyzőink 

életpálya modellje és sorolhatnám tovább. Ez viszont nem egy kortes beszéd és nem is ebben az egy 

írásban szeretném pótolni azon hiányosságomat, hogy előbbre helyeztem a hatékonyság és az 

eredményesség célját, mint azt, hogy állandó szereplésekkel ezt kommunikáljam felétek. Félidőben 

ugyan megjelent egy páros interjú velem és a főtitkárunkkal, röviden bemutatva az elvégzett közös 

munkánkat. Ezt ismét ajánlom figyelmetekbe pár további részlet megismeréséhez. Ennél viszont több 

kellett volna ahhoz, hogy jobban megismerjétek a folyamatban lévő és a már megoldott ügyeket. Ez 

nyilvánvalóan hiba volt részemről, amit most igyekeznek kihasználni ellenem. Tanultam belőle, a 

folyamatos tájékoztatás munkánkról és annak eredményeiről, el kellett volna, hogy jusson hozzátok. 

Ezen túl vagyunk, a múltat megváltoztatni nem lehet, de a jövőt igen!  Azaz ti most erről az irányról, 

gondolkodásmódról mondhattok véleményt, nem csak rólam. 

 

A „2/3” ? 
 

Nem tudom, hogy ezt a munkámat be tudom-e fejezni vagy sem, de nem félek a megmérettetéstől és 

ha úgy alakul elkívánok újra indulni az MVSZ elnöki pozíciójáért, mert hiszek ebben az ügyben, de 

legfőképp azt remélem, hogy egy újfajta gondolkodásmód csíráját sikerült elvetnünk az MVSZ-en 

belül, a „minden úgy jó, ahogy van” gondolkodásmód eltűnik és a változás elindulhat. Ennek legszebb 

bizonyítéka éppen az, ha minél többen vesztek részt az MVSZ életében, akkor amikor nem csak 

személyemről szól a történet, hanem egy roppant nehéz és gyorsan változó környezetben a Magyar 

Vitorlás Szövetség erkölcsi, etikai normáiról, a szövetség jövőbeli értékrendjéről, irányáról is döntünk.  

Mert, mondhat bárki bármit, ez az ügy erről szól, nem rólam.   

 

Az MVSZ elnökségében kialakult helyzet egy folytonos teher lassan az egész szövetség számára, 

ideértve egyes elnökségi tagok (jelenleg szóvivőjük által magukat 2/3 -nak nevező) abszolút etikátlan 

szerepvállalásait is. Az elnevezés senkit ne tévesszen meg az érintettek nem az MVSZ tagságának 2/3 

-át képviselik, akkor sem, ha esetleg véleményükkel minimum ennyit próbálnak épp valahogyan 

meggyőzni, de ez nem egyenlő azok érdekképviseletével.  A Magyar Vitorlás Szövetség, annak 

elnöksége és elnöke kizárólag a közös érdekeket hivatott szolgálni.    

 

Az okok, avagy sportszerűen és etikusan  
 

Sokszor megkérdeztétek tőlem eddig is – 

most pedig a visszahívásomat tárgyaló, 

november 4-i közgyűlési meghívó miatt 

várhatóan még többen fogjátok – mi 

történt, mik a helyzet kiváltó okai?  

 

Nem szeretnék itt hosszú magyarázkodásba 

fogni, ezért arra gondoltam, hogy keresek 

egy sokkal egyszerűbb megoldást. Egyúttal 

részemről továbbra is el szeretném kerülni 

a sárdobálózást is, mert nem akarom, ha ez 

az ügy rajtam kívülálló okoknál fogva 

többet ártana a Magyar Vitorlás Szövetség és a vitorlás társadalom közmegítélésének.    

https://hunsail.hu/hirek/felidoben
https://hunsail.hu/hirek/felidoben
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Nagyon szeretem a humort és ezért arra gondoltam, hogy egy nagyon rövid képregényben mondom el 

Nektek a történetem lényegét. Azt gondolom, hogy ideje egy kicsit „kilépnünk a szerepünkből” és 

szórakoznunk néhány percet ezen a történeten, még ha alapjaiban véve tragikomikus is. Úgy, hogy 

ezzel a magyar Vitorlás Szövetség megítélésének nem ártunk. Ez a néhány rajz azoknak állít görbe 

tükröt, akik előidézték ezt a helyzetet.  

 

Nem utolsó sorban, a humorérzékünket mindig tartsuk meg. Hiszen részben ezért is szeretünk 

vitorlázni, mert jó hajózás sztorizás és viccelődés nélkül nincs!  Mindezek után fogadjátok tőlem sok 

szeretettel az alábbi képsorokat a 2022-es President Regattához vezető utamról. 

 

Természetesen a képregényen túl az közgyűlés felelősségteljes tájékoztatásához minden, a történtekkel 

kapcsolatos dokumentációt is objektíven a hunsail.hu oldalon közzé teszünk, akit érdekel ott is meg 

fogja találni. Nekem nincs mit takargatnom és ezek talán elég tényszerűek ahhoz, hogy segítsenek 

nektek a helyzet valódi okainak és hátterének megismerésében. Azok, akiket ennél több érdekel nem 

csak ezekről, hanem a folyamatban lévő munkákról, projektekről, pedig nyugodtan kereshetnek 

közvetlen engem is kérdéseikkel, kapcsolatfelvételre ehhez ajánlom a többi közt a 

gerendy@hunsail.hu e-mail címemet.       

  

 

A regattát folytatjuk!  

Jó szelet! 

 

 

Gerendy Zoltán 

elnök, Magyar Vitorlás szövetség  
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